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KOVINARSTVO

PAVC

KOVIMARSTVO PAVC, Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16, Trebnje 
Tel.: 07/30 hU 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si

fMOlM
CesCa msi giracfec \ fi&MM @@@

MAČEHE
0,42€/kos

0,59€,kos SOLATA -SADIKE
1,35€/12 kos

PROFESIONALNA ZEMLJA 
Substrat GRAMOFLORG8 

SESTAVA:
✓ mešanica bele, črne tole in vlaken 

S vsebuje glino za vsrkavanje vode In hranil

Ima dodano osnovno gnojilo za 3 - 4 tedne 

Ima dodane dolgoročne mikroelemente, 

ki delujejo več mesecev

✓ faktor pH 5,5 

✓" vsebuje vlažnostnl agent

(preprečuje presušltev substrata)

NA ZALOGI IMAMO: 
semenski krompir, drobna semena vrtnin in trav, 
čebulček, vrtno orodje. ■■■

Zavarovalniško zastopanje

r«.
LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

PRI NAS
NAJHITREJE 
DO BONUSA
- PREVERITE. •/

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Spoštovani svojci umrlih!
Človek v svojem življenju ne sme biti nikoli sam. Še posebno ne ob 
tako težki preizkušnji, kot je smrt bližnjega. Ker se zavedamo pomena 
zadnjega slovesa, vam želimo, glede na dolgoletne izkušnje, ponuditi 
profesionalno uslugo. Na voljo smo vam, ne glede na dan ali uro.

031/611 538 in 041/514 233
POGREBNA SLUŽBA NOVAK. Sašo in Maleja Novak s.p„ Stara cesta 12. Straža
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Predsednik Turističnega 
društva Trebnje je...

Ker je Turistično društvo Trebnje svojega zadnjega 
predsednika, v bistvu predsednico, izvolilo 25. 2. 2011, 
mandat pa ji traja 4 leta, je bilo pričakovati, da bodo okoli 
4 leta za tem, to pa je bilo konec februarja 2015, potekale 
nove volitve, s katerimi bi imenovali novega predsednika 
Turističnega društva Trebnje. Če seje to dejansko zgodilo 
ne vemo, saj nam od 6. marca, ko smo dosedanjo pred
sednico Biserko Sitar povprašali, če so že izvolili novo 
vodstvo, pa do 15. marca, ko smo zaključili redakcijo, niso 
uspeli odgovoriti. Tako še dandanes ne vemo, če »turisti« 
že imajo novo vodstvo.

Pa to še ni vse. Povprašali smo nekaj ljudi, ki so tako 
ali drugače blizu TD, če slučajno kaj vedo, a prav nihče ne 
ve nič. So se »turisti« zavili v molk? So mar strogo zaprta 
skupina, ki je zgolj sama sebi namen? Iz vsega navedene
ga sodeč bi sklepali, da ja. In še več, postati član TD Treb
nje je očitno (tako trdi naš vir) prava umetnost.

Ko je želel postati član TD Trebnje, je na njihovi spletni 
strani poiskal obrazec, ko pa ga je želel izpolniti, je bilo 
seveda potrebno označiti tudi kljukico - strinjam se s sta
tutom TD Trebnje. Načeloma se je gospod sicer strinjal, 
a je vseeno želel priti do statuta, da bi videl, kaj pravza
prav podpisuje. Nezadovoljen je ugotovil, da TD Trebnje 
na svoji spletni strani sploh nima statuta, ko pa gaje želel 
dobiti na Upravni enoti Trebnje, mu ga tudi oni niso hoteli 
dati, saj da tega ne dovoli predsednica TD Trebnje. Tudi 
koliko stane članarina gospodu ni uspelo izvedeti. In, če 
hočete, tudi kdaj so volitve, kjer bi rad prisostvoval, ne! 
Kako naj torej nekdo postane član TD Trebnje in komu je 
le-to namenjeno, če je nedostopno za zunanje ljudi?

Zgodba z Upravno enoto pa ima še malo daljšo brado. 
O tem smo bežno pisali že v prejšnji številki, nanašalo pa 
seje na točno ta primer, katerega smo navedli nekaj vrstic 
višje. Gospoda, ki je želel statut TD Trebnje, je zaposleni 
prvo sredo odslovil z besedami, daje njegov kolega, ki ima 
»to čez«, na dopustu, drugič pa z besedami, da mora za 
pridobitev statuta oddati vlogo.

Potem je izšel Cajtng in na UE Trebnje je menda zavre
lo. Gospa, kateri za vse skupaj ni bilo vseeno, je menda 
želela iti takoj v arhiv in brž poiskati statut TD Trebnje, a 
menda (tako pravi naš vir) ni upala, ker se je bala nad
rejenega, saj le-ta v arhiv dovoli iti le ob sredah. Pa taka 
fleksibilnost...

Gospod je statut TD Trebnje potem dobil preko »svojih 
kanalov«, a je tudi tretjo sredo stopil do UE Trebnje. Brez 
vloge, saj je bil prepričan, da gre za javni dokument, kate

rega mu na UE morajo posredovati. Seveda tudi tretjič ni 
bil uspešen, saj je zaposleni medtem, ko je gospod čakal 
na dokument, pri predsednici TD Trebnje povprašal, če 
lahko da statut, kar pa je predsednica zavrnila.

Pasmo gospoda povprašali še - čemu je imel tako željo 
včlaniti se v TD Trebnje, daje kar tri srede hodil na Uprav
no enoto ... »Želel sem aktivno sodelovati z društvom, 
saj se v našem kraju daleč, daleč premalo dogaja«, je bil 
odgovor.

Koliko pa je to »malo«??? TD Trebnje, kot je poročala 
predsednica TD Trebnje Biserka Sitar, je v minulem letu 
samostojno organiziralo le prireditev Iz trebanjskega 
koša, sicer paje pomagalo pri organizaciji še dveh dogod
kov. Ostale aktivnosti TD Trebnje so udeležbe na raznih 
predstavitvah, dogodkih, pohodih ali srečanjih v organi
zaciji drugih društev. Kot meni bralec, je to bistveno, bi
stveno premalo, sploh če vzame v obzir, da letno dobijo s 
strani Občine Trebnje okoli 15.000€.

Sedaj je verjetno vse mimo. TD Trebnje je verjetno že 
tudi dobilo novo vodstvo (verjetno nekoga izmed »svo
jih«) in očitno bo šlo še naprej vse po starem. Ideje go
spoda, ki je mimogrede dopolnil šele tri desetletja in bo, 
če bo vse po sreči, Trebanjec še 50 let, pa bodo ostale le 
v njegovi glavi. Še enkrat - komu je torej namenjeno Tu
ristično društvo? 15-tim posameznikov ali vsakomur, ki 
želi popestriti dogajanje v našem mestu?

Morda pa so »turisti« tako skrivnostni zgolj v tednih 
pred-volitvami. Izkušnja spodaj podpisanega je bila (ta
krat niso bile volitve) namreč povsem drugačna, saj sem 
pred leti brez težav postal njihov član. Je pa res tudi to, 
da nisem »težil« s statutom, niti imel želje po prevzemu 
oblasti. Je bilo ravno slednje krivo za to skrivnostnost do 
našega bralca? Le zakaj »turisti« nikakor ne želijo izpustiti 
žezla krovne občinske turistične organizacije iz rok? Imajo 
za to kakšen poseben razlog? Jim je tako lepo upravljati s 
to organizacijo in 15.000 evri? Je tudi tu bolj pomembno 
vladati (tako kot na Občini Trebnje), kot pa dati možnost 
dobrim idejam številnih sposobnih Trebanjcev?

Turizem smo (bi morali biti) ljudje. Tudi v Trebnjem...

Goran Smuk

Isrekene čestitke novemu predsedniku (predsednici), 
kdorkoli že to bo (je). In seveda - veliko uspeha pri delu!

Prvi trebanjski 
mesečni tiskani 

medij
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Ne dopustimo, da nam vzamejo še ti- 

sto, kar še dobro deluje v naši državi!
U februarju sem na občinski seji izpostavil problematiko in dobil odgovor, da ZD Trebnje 
pripravlja poročilo oz. analizo stanja ob potencialni ukinitvi IMMP v Trebnjem. V teh dneh pa se 
je v medijih in družbenih omrežjih pojavila vest, da naj bi se ukinila IMMP tudi v Trebnjem. To 
pomeni, da bi se poslabšala dostopnost oz. odzivni čas zdravstvene oskrbe za približno 30.000 
ljudi na območju, ki ga pokriva ZD Trebnje. U nadaljevanju bom opisal nekaj praktičnih primerov 
in dilem, ki jih prinaša potencialna ukinitev IMMP v Trebnjem ...

Piše:

Nino Zajc
občinski svetnik

Po predlogu nove ureditve bi se ukinila stal
na pripravljenost ekipe NMPter tudi dežurstvo. 
V ZD Trebnje že tako dežurata samo zdravnik 
skupaj z reševalcem, medtem ko je medicinska 
sestra oz. tehnik zdravstvene nege v pripravlje
nosti za sprejem pacientov v ZD Trebnje. Teh
nika zdravstvene nege torej že sedaj ni v ekipi 
NMP, kar pa bi glede na območje, ki ga pokriva 
ZD Trebnje, bilo zelo zaželjeno.

Po predlogu nove ureditve bi čez dan bila v 
pripravljenosti dva diplomirana zdravstvenika, 
medtem ko bi se v času dežurstva ZD Trebnje 
zaprl. Tako bi bolniki, ki bi iskali zdravnika, prišli 
pred zaklenjena vrata. Tudi če pride do ukinitve 
NMP, pa se tu pojavljajo druga strokovna vpra
šanja in dileme. V kolikor pride v času pripra
vljenosti dveh diplomiranih zdravstvenikov do 
kakšne intervencije (npr. če piči čebela človeka, 
ki je alergičen na pike), ta dva zdravstvenika 
nista pristojna oz. jima ni dovoljeno odrejati te
rapije (konkretno - temu bolniku brez zdravnika 
ne smeta dati adrenalina), temveč bi morala ta 
zdravstvenika o nujnem stanju obvestiti urgen
tni center v Novem mestu, od koder bi prišel 
zdravnik, ki bi ocenil ali človek res potrebuje 
terapijo. 5 tem bi se seveda bistveno podaljšal 
(tudi) čas odzivnosti/dostopnosti do bolnikov.

Zavedati se moramo, da je Slovenija zelo 
parcialno poseljena, stanovanjska območja so 
zelo decentralizirana, zato bi vzpostavitev ur
gentnih centrov koristila (le) prebivalcem večjih 
mest, medtem ko bi ostalim prebivalcem, ki ži

vijo v manjših mestih in/ali vaseh, taka ureditev 
pomenila izredno poslabšanje dostopnosti do 
NMP.

Izpostavil bom primer... Če pride do srčnega 
zastoja v Mokronogu (recimo na Starem trgu), 
ekipa iz ZD Trebnje danes pride na mesto do
godka v 10 minutah. Ekipa iz Novega mesta bi 
prišla tja po najhitrejši poti (skozi Dobruško vas, 
Škocjan, Laknice) v 30 minutah. Učili pa so nas - 
kako zelo dragocena je vsaka minuta (predvsem 
prvih sedem minut).

Isti problem, vendar še bolj patetičen, se (v 
primeru ukinitve trebanjske NMP) lahko pojavi 
tudi v primeru, da pride npr. do srčnega zastoja 
pred ZD Trebnje v rednem delovnem času zavo
da, ko bi, kljub temu, da bi vsi zdravniki po splo
šnih ambulantah delali, morali počakati zdrav
nika iz Novega mesta. Ali tisti, ki zagovarjajo 
novi predlog ureditve NMP, računajo na moralo 
splošnih zdravnikov, da takemu pacientu, ki se 
zgrudi pred ZD Trebnje, pomagajo? Upam si tr
diti, da bi mu splošni zdravniki vseeno pomagali, 
ampak na »moralni pogon« se pač ne da delati 
večno, zato je potrebno zadevo urediti organi
zacijsko.

Pa se soočimo še s problemi klicev na številko 
112. Dejstvo je, da se ljudje, četudi gre za resno 
stanje, pogosto izogibajo klicanju na številko 
112 (se pa dogaja tudi zlorabljanje te številke, a 
to ni namen pisanja). Z reorganizacijo ZD Treb
nje se je namreč spremenil tudi sistem naroča
nja pacientov. Ljudje ne kličejo več v sprejemno 
ambulanto, kot nekoč, ampak kličejo direktno 
medicinsko sestro ali zdravstvenega tehnika v 
splošno ambulanto, zato v primeru resnih stanj 
verjetno posledično pride tudi večkrat do nepo
srednih klicev v ambulanto splošnega zdravni
ka. Po predlogu reorganizacije NMP bi morala 
tako medicinska sestra oz. zdravstveni tehnik 
ljudem, ki kličejo, pojasniti, da oni niso pristojni

za to in da naj pokličejo na 112.

Po mojem mnenju bi morale občine - kot 
ustanovljiteljice ZD Trebnje - hitro, jasno in 
odločno reagirati in se zavzeti za zdravstveno 
oskrbo svojih občanov, da se NMP v Trebnjem 
ohrani. Poleg tega bi občine - kot dobre in go
spodarne ustanovljiteljice - moralo skrbeti tudi 
dejstvo, kaj bo z vso opremo (ureditev sodob
ne ambulante za NMP, nakup reševalnih vozil, 
defibrilatorjev, preureditev prostorov za NMP v 
ZD Trebnje, ureditev ogrevane garaže,...), ki se 
je posodobila v letu 2009. Celotna posodobi
tev ZD Trebnje je bila v letu 2009 ocenjena na

1.800.000 € (približna cena vrtca v Velikem Ga
bru). Hkrati se je pred meseci odvilo kar nekaj 
slavnostnih podelitev defibrilatorjev na obmo
čju občine Trebnje, kjer naj bi prebivalci, če bi bilo 
potrebno, hitro uporabili defibrilator. V poveza
vi s to zgodbo o ukinitvi NMP se torej vse več 
zdravstvenega dela prelaga na laično javnost, 
medtem ko se nam strokovna oskrba oddaljuje! 
»Odločevalci« pa se morajo zavedati, da imajo 
opravka z življenji ljudi, zato se ne smejo odlo
čati, kot da so v seriji Naša mala klinika ter samo 
gledati, kje bi se lahko privarčeval kakšen evro. 
In to se pričakuje tako od ministrstva, general
ne in strokovne direktorice ZD Trebnje, županov 
občin, kijih pokriva ZD Trebnje ter tudi občinskih 
svetov, kajti nikoli se ne ve, kdaj bo kdo potrebo
val usluge NMP. V končni fazi jo bo lahko potre
boval tudi tisti, ki zagovarja ukinitev NMP in se 
lahko zgodi, da bodo ravno zanj usodne minute.

Odločno se bom postavil na stran občanov 
ter jasno in glasno nasprotoval predlogu ukini
tve NMP v Trebnjem! Hkrati pa apeliram na vse 
občane vseh štirih občin, da se pridružijo civilni 
iniciativi ter prispevajo svoj podpis. Ne dopusti
mo, da nam vzamejo še tisto, kar še dobro delu
je v naši državi! In občini!

POGREBRE m 
PQKOPra§KE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.o., K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop



Kljub težavam že dva kroga pred kon
cem zadržali drugoligaški status

Po tem, ko so v jesenskem delu odbojkaši SEP Mokronog v 9. krogih zbrali kar šest porazov, 
drugi del pa začeli s še dvema porazoma, je le malokdo še verjel, da bo Mokronožanom uspelo 
zadržati drugoligaški status. Fantje trenerja Srečka Stariča pa so strnili vrste in s srčno igro v 
nadaljevanju dosegli kar tri zmage (8 točk) in si dva kroga pred koncem že zagotovili obstanek v 
drugoligaški konkurenci.

Prva tekma za »biti ali ne biti« je potekala 28. " 
2. na domačem igrišču v Mokronogu z vedno 
neugodnimi »sosedi«, ekipo Žužemberka. SEP- 
-ovci so Žužemberčane premagali s 3:1 in jim 
vrnili »milo za drago« za poraz v Žužemberku iz 
6. kroga jesenskega dela. Sledila je druga zelo 
pomembna tekma, proti Murexinu, katere so 
SEP-ovci v jesenskem delu doma že ugnali. Tek
mo so bolje začeli Štajerci iz Slovenske Bistrice, 
povedli že z 2:0, nato pa je sledil preobrat. Naši 
odbojkarji so najprej izid znižali, nato ga izenačili, 
v odločilnem nizu pa slavili s 15:13 in si z drugo 
zaporedno zmago dva kroga pred koncem prii
grali obstanek v ligi.

Zadovoljstva seveda ni skrival tudi strateg 
Mokronožanov. »Fantje so odlični. Kako zelo se 
trudijo za vsako točko, kako so veseli zmage,

^ V

to je res lepo gledati. Srce mi igra, ko vidim, da 
tudi fantje igrajo za klub z dušo in srcem. Veseli 
smo, da tako lepo zastopamo našo lepo obči
no in da jo uvrščamo tako visoko na odbojkar

skem zemljevidu Slovenije. Čestitam fantom za 
sleherno točko, za vse zmage, vsem igralcem, 
članom, navijačem in zvestim sponzorjem, ki 
nam nesebično stojijo ob strani, pa se ob tej pri
ložnosti tudi najlepše zahvaljujem«, je za Cajtng 
povedal Srečko Starič, nato pa tudi strnil vtise 
o letošnji sezoni, ki je skoraj pri koncu. »Glede 
na slabši prvi del, nam je v drugem uspelo iz
boljšati zbranost v igri, želja in borbenost po
sameznikov in ekipe je narasla. Predvsem sta 
zelo lepo napredovala kadeta Anže Ban Virant 
in Rajko Fine, kar nam je omogočilo boljšo igro. 
Izpostavil bi Anžeta, 16-letnika, kije celotno se
zono odigral na mestu korektorja in je v drugem 
delo postal eden najpomembnejših igralcev eki
pe. Fant kaže izreden značaj, zbranost, njegova 
učinkovitost v igri pa iz tedna v teden narašča. 
Na ključnih tekmah sezone proti Žužemberku 
doma in na gostovanju v Slovenski Bistrici pri 
Murexinu je pokazal največ. Je pravi tip zmago
valca. Dolenjski derbi je bil ključen in prelomen 
pri boju za obstanek. Gostje so prišli v popolni 
postavi, vendar naša odločnost, želja in borbe
nost so nam prinesli ključno zmago v tej sezoni. 
Z zmago nad Murexinom pa smo dokončno za
gotovili nadaljevanje v II. DOL«

Že oktobra lani smo pisali, da sta klub, ki je 
sicer imel pred sezono visoke, celo prvoligaške 
ambicije, pred začetkom sezone zapustila dva 
igralca, eden pa je prenehal z igranjem, zato 
so apetiti po visoki uvrstitvi kmalu splahneli. 
Iz borbe za vrh lestvice so se SEP-ovci morali

spustili v boj za obstanek. A trener Starič je za
dovoljen, saj mu je iz igralskega kadra, katerega 
ima na voljo, uspelo potegniti maksimum. Letos 
za člansko ekipo igrajo Igorjevnikar, Jože Novak, 
David Renko, Peter Strmole, Nejc Hočevar, Raj
ko Fine , Blaž Strajnar, Jure Plut, Jernej Tomazin 
in Anže Ban Virant, za prihodnjo sezono pa ra
čuna na dodatne okrepitve. Zaradi slabega fi
nančnega zaledja ne more računati na »nakup« 
igralca ali dveh, s katerima bi spet poskusili 
naskakovati 1. ligo, bo pa članski ekipi pridružil

nekaj domačih kadetov in mladincev in poskušal 
največ »iztisniti« iz njih, seveda pa je velika želja 
predvsem - ohraniti jedro ekipe.

OK SEP Mokronog vabi vse otroke in odrasle, 
ki se želijo ukvarjati z odbojko, da se jim pridru
žijo, ne glede na to, iz katerega kraja ali šole pri
hajajo. V klubu se namreč zavedajo, da je vsak 
otrok oz. igralec izredno pomemben, saj ima 
sam Mokronog relativno malo prebivalcev, zato 
je pomoč iz sosednjih krajev ali občin še kako 
pomembna. Sodelovanje z OŠ Tržišče, kot še 
dodaja Starič, že daje prve sadove, zaradi slabih 
prometnih povezav pa je zaenkrat otežkočeno 
sodelovanje z drugimi šolami in kraji. »Ampak 
mi smo optimisti, ne bomo se kar tako vdali«, 
pogumno konča Srečko Starič.

Zadnjo tekmo te sezone bodo odbojkarji SEP 
Mokronog igrali to soboto, 21. marca 2013 v 
Črni na Koroškem, izid pa ne odloča o ničemer.

TEČAJI DRUŽABNEGA 
PLESA V TREBNJEM:
♦ ZAČETNI PLESNI TEČAJ

sobota, 21.3., ob 20.00 v Baragovi galeriji
♦ NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 in 2 

sobota, 21. 3., ob 18,30 v Baragovi galeriji
♦ ZAČETNI PLESNI TEČAJ

nedelja, 22.3., ob 20.00 v Baragovi galeriji

Prijave na tečaj so obvezne!
r>t- es/sj t 

AT z. CVET

PRIJAVE IN INFORMACIJE: 
www.plesniklub-art.com ali 041 244 244

NOVO!
Poročni plesni tečaji za 
mladoporočence in priče

ZAKAJ IZBRATI ART?
- priznani plesni uS^^Sifenco ZPVUTS
- zabavno imsprasčeno učenje plesov
- cenovno dostopni tečaji...
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Kljub težavam že dva kroga pred kon
cem zadržali drugoligaški status

Po tem, ko so v jesenskem delu odbojkaši SEP Mokronog u 9. krogih zbrali kar šest porazov, 
drugi del pa začeli s še dvema porazoma, je le malokdo še verjel, da bo Mokronožanom uspelo 
zadržati drugoligaški status. Fantje trenerja Srečka Stariča pa so strnili vrste in s srčno igro v 
nadaljevanju dosegli kar tri zmage (8 točk) in si dva kroga pred koncem že zagotovili obstanek v 
drugoligaški konkurenci.

Prva tekma za »biti ali ne biti« je potekala 28. '1 
2. na domačem igrišču v Mokronogu z vedno 
neugodnimi »sosedi«, ekipo Žužemberka. SEP- 
-ovci so Žužemberčane premagali s 3:1 in jim 
vrnili »milo za drago« za poraz v Žužemberku iz 
6. kroga jesenskega dela. Sledila je druga zelo 
pomembna tekma, proti Murexinu, katere so 
SEP-ovci v jesenskem delu doma že ugnali. Tek
mo so bolje začeli Štajerci iz Slovenske Bistrice, 
povedli že z 2:0, nato pa je sledil preobrat. Naši 
odbojkarji so najprej izid znižali, nato ga izenačili, 
v odločilnem nizu pa slavili s 15:13 in si z drugo 
zaporedno zmago dva kroga pred koncem prii
grali obstanek v ligi.

Zadovoljstva seveda ni skrival tudi strateg 
Mokronožanov. »Fantje so odlični. Kako zelo se 
trudijo za vsako točko, kako so veseli zmage,

to je res lepo gledati. Srce mi igra, ko vidim, da 
tudi fantje igrajo za klub z dušo in srcem. Veseli 
smo, da tako lepo zastopamo našo lepo obči
no in da jo uvrščamo tako visoko na odbojkar

skem zemljevidu Slovenije. Čestitam fantom za 
sleherno točko, za vse zmage, vsem igralcem, 
članom, navijačem in zvestim sponzorjem, ki 
nam nesebično stojijo ob strani, pa se ob tej pri
ložnosti tudi najlepše zahvaljujem«, je za Cajtng 
povedal Srečko Starič, nato pa tudi strnil vtise 
o letošnji sezoni, ki je skoraj pri koncu. »Glede 
na slabši prvi del, nam je v drugem uspelo iz
boljšati zbranost v igri, želja in borbenost po
sameznikov in ekipe je narasla. Predvsem sta 
zelo lepo napredovala kadeta Anže Ban Virant 
in Rajko Fine, kar nam je omogočilo boljšo igro. 
Izpostavil bi Anžeta, 16-letnika, ki je celotno se
zono odigral na mestu korektorja in je v drugem 
delo postal eden najpomembnejših igralcev eki
pe. Fant kaže izreden značaj, zbranost, njegova 
učinkovitost v igri pa iz tedna v teden narašča. 
Na ključnih tekmah sezone proti Žužemberku 
doma in na gostovanju v Slovenski Bistrici pri 
Murexinu je pokazal največ. Je pravi tip zmago
valca. Dolenjski derbi je bil ključen in prelomen 
pri boju za obstanek. Gostje so prišli v popolni 
postavi, vendar naša odločnost, želja in borbe
nost so nam prinesli ključno zmago v tej sezoni. 
Z zmago nad Murexinom pa smo dokončno za
gotovili nadaljevanje v II. DOL.«

Že oktobra lani smo pisali, da sta klub, ki je 
sicer imel pred sezono visoke, celo prvoligaške 
ambicije, pred začetkom sezone zapustila dva 
igralca, eden pa je prenehal z igranjem, zato 
so apetiti po visoki uvrstitvi kmalu splahneli. 
Iz borbe za vrh lestvice so se SEP-ovci morali

spustili v boj za obstanek. A trener Starič je za
dovoljen, saj mu je iz igralskega kadra, katerega 
ima na voljo, uspelo potegniti maksimum, Letos 
za člansko ekipo igrajo Igor Jevnikar, Jože Novak, 
David Renko, Peter Strmole, Nejc Fločevar, Raj
ko Fine , Blaž Strajnar, Jure Plut, Jernej Tomazin 
in Anže Ban Virant, za prihodnjo sezono pa ra
čuna na dodatne okrepitve. Zaradi slabega fi
nančnega zaledja ne more računati na »nakup« 
igralca ali dveh, s katerima bi spet poskusili 
naskakovati 1. ligo, bo pa članski ekipi pridružil

nekaj domačih kadetov in mladincev in poskušal 
največ »iztisniti« iz njih, seveda pa je velika želja 
predvsem - ohraniti jedro ekipe.

OK SEP Mokronog vabi vse otroke in odrasle, 
ki se želijo ukvarjati z odbojko, da se jim pridru
žijo, ne glede na to, iz katerega kraja ali šole pri
hajajo. V klubu se namreč zavedajo, daje vsak 
otrok oz. igralec izredno pomemben, saj ima 
sam Mokronog relativno malo prebivalcev, zato 
je pomoč iz sosednjih krajev ali občin še kako 
pomembna. Sodelovanje z 05 Tržišče, kot še 
dodaja Starič, že daje prve sadove, zaradi slabih 
prometnih povezav pa je zaenkrat otežkočeno 
sodelovanje z drugimi šolami in kraji. »Ampak 
mi smo optimisti, ne bomo se kar tako vdali«, 
pogumno konča Srečko Starič.

Zadnjo tekmo te sezone bodo odbojkarji SEP 
Mokronog igrali to soboto, 21. marca 2013 v 
Črni na Koroškem, izid pa ne odloča o ničemer.

TEČAJI DRUŽABNEGA 
PLESA V TREBNJEM:
♦ ZAČETNI PLESNI TEČAJ 

sobota, 21.3., ob 20.00 v Baragovi galeriji
♦ NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 in 2 

sobota, 21.3., ob 18.30 v Baragovi galeriji
♦ ZAČETNI PLESNI TEČAJ 

nedelja, 22. 3., ob 20.00 v Baragovi galeriji

Prijave na tečaj so obvezne!

PRIJAVE IN INFORMACIJE: 
www.plesniklub-art.conn ali 0A1 244 244
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- cenovno dostopni tečaji...
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Taborniki RSJ so tudi letos 
zimovali, tokrat v Zagriču

|F% Presenečenje Ivanu 
Smuku za 70-letnico

Trebanjski taborniki Rodu Sivih Jelš smo tudi te zimske počitnice 
organizirali zimovanje. Potekalo je v vikendu od 20. 2. do 22. 2. v lovski 
koči na Zagriču.

Kljub slabim zimskim razmeram se je zimovanja udeležilo 26 ljudi, od 
tega 16 otrok. Namesto sankanja, kepanja, izdelovanja skakalnic in sneža- 
kov, ki zaradi nenaklonjenega vremena niso prišli v poštev, smo tudi letos 
imeli zabaven in pester program.

V jasni petkovi noči smo se naučili opazovati in prepoznavati nekaj novih 
ozvezdij, v vetrovni soboti smo izdelali zmaje in jih spuščali, sobotni večer 
pa je potekal v ritmih glasbe in učenju plesa, pri čemer smo uporabljali ra
zne ročno izdelane rekvizite.

Na zadnjem zboru smo podelili še nagrade za »naj« tabornico in »naj« 
tabornika, ki sta ju prejela Nina Armič ter Lenart Peskar. Po kratkih dveh 
dneh smo se poslovili v upanju, da bo letno taborjenje kmalu tu.

Ob koncu bi se radi zahvalili še sponzorjem in staršem, ki so pripomogli 
k dobri izvedbi zimovanja. Taborniški pozdrav! (lan Slapšak)

Se nam obeta največji Rock 
VČI dogodek v Trebnjem v za

dnjih 20-tih letih?
V poznih 80-tih in začetku 90-tih let prejšnjega stoletja so v Trebnjem 
že potekali hudi Rock koncerti, katere je takratni organizator Janez 
llnikar poimenoval Rock delavnice. Skupinica Trebanjcev želi, kot je 
slišati, zadevo znova obuditi. Jim bo uspelo?

Se stari rockerji spomnite skupin, kot so Lene kosti, Pomaranča, Mama 
Dolores, Chateau, itd? Se spomnite Rock delavnic v Trebnjem (za OŠ, se
danjim CIK-om) in v Mokronogu (kulturni dom)? To so bili časi, ko se je ta
kratna trebanjska mladež zbrala in uživala v nori zabavi takrat še neznanih 
rock bandov iz cele Slovenije. V Trebnje je prišlo tudi po nekaj tisoč ljudi

iz drugih slovenskih 
krajev, sklepala so 
se številna nova pri
jateljstva (tudi ljube
zni) med Ljubljanča
ni, Primorci, Štajerci 
in seveda številnimi 
ostalimi mladimi (in 
mladimi po srcu) iz 
cele Slovenije.

Kot je slišati, bi se naj v Trebnjem Rock delavnica (morda ne pod tem 
imenom) znova zgodila. Znan bi naj bil že tudi datum - sobota, 6. junij 2015, 
prizorišče dogodka pa - Trebnje. Znana je menda že tudi točna lokacija, o 
organizatorji zaenkrat ne želijo izdati več. Pomembno je, kot pravijo, le to, 
da si rockerji in vsi, željni dobre zabave, rezervirate 6. junij 2015, seveda pa 
lahko o tem obvestite tudi vse prijatelje širom Slovenije (in tujine).

Menda ne bo šlo za klasičen rock dogodek, bilo bi naj veliko privlačneje... 
Bomo videli, že komaj čakamo! Več predvidoma že v naslednji številki! (JK) ■

Ivan Smuk, oskrbovanec Doma starejših občanov Trebnje, je pred krat
kim praznoval okrogli jubilej, 70 let. V nedeljo pred rojstnim dnevom 
so mu praznovanje v trebanjski Galaksiji pripravili njegovi bratje in 
sestre, natanko na dan rojstnega dneva ...

... pa mu je njegova se
stra Zdenka pripravila še 
eno presenečenje, tokrat 
v prostorih DSO in v obli
ki kulturnega programa, 
v katerem so sodelovali 
malčki iz vrtca Mavrica 
Trebnje, MoPZ DU Mirna 
in folklorna skupina »Na
smeh« iz Trebnjega.

Ob spremljanju plesnih 
in pevskih točk so Ivanu po

licih polzele solze sreče, Bil 
je vidno ganjen, saj kaj ta
kega ni pričakoval in mu bo 
ta dan zaznamoval nepo
zaben trenutek. Ivan je zelo 
optimističen in vedno dobre 
volje. Osebje doma, kakor 
tudi sostanovalci, ga imajo 
radi prav zaradi njegovega 
optimističnega pogleda na 
Življenje. (Anica lanežič) ■

FRIZERSKI SALON
44'

GSM: 041729 75S

' visokohliietna lasno kozmetika lisap 
'AKCIJA:/striženje GRAIIS 
' pri nos friziramo URH NAROČANJA!

DARILNI BON

frizenkisfllon"Tina" • Martino Hočevar s.p. • Obrtniška/9, Trebnje 
Delovni ias: tor - pet 8-l8h, sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041ZZ91SS



Q
Želite podpreti trebanjsko NMP?
Kar nekaj časa se je čakalo, da kdo od odgovornih prevzame pobudo in jasno in 
glasno pove »državi«, da Trebanjci ne damo svoje ekipe nujne medicinske pomoči, a 

se to ni zgodilo. Pa so stvari v svoje roke (spet) vzeli občani sami, natančneje Karmen Starič ...

Na FB je ustvarila skupino Cl - Proti ukini
tvi NMP Trebnje, v manj kot 48 urah pa se ji je 
pridružilo preko 1.200 ljudi, kar le dokazuje, kot 
pravi Staričeva, da so ljudje proti ukinitvi NMP.

»Občani občine Treb
nje, Mirne, Šentrupert, 
Mokronog-Trebelno 
nasprotujemo postopni 
ali takojšnji načrtovani 
ukinitvi Nujne medicin
ske pomoči, reševal
nega vozila in 24-urne 

dežurne pomoči v ZD Trebnje, kar se predvideva 
v spremembah pravilnika Ministrstva za zdrav
je. Zahtevamo, da ta v nadalje ostane najmanj 
v dosedanji obliki, saj je podaljševanje reakcij
skega časa nedopustno, ker ta dejansko odloča 
o preživetju. Ravno tako ne pristajamo na ote- 
ževanje takojšnjega dostopa do 24-urne dežur
ne zdravniške pomoči, ker je ta v trenutkih, ko 
je stiska največja, potrebna v najkrajšem času. 
Kot kaže, ko gre za finance, pri Ministrstvu za 
zdravje in vladi RS, minute, ki odločajo pri reše
vanju človeškega življenja ali stiske, nič več ne 
štejejo, temveč le prihranek, ki naj bi se z uki
nitvijo ustvaril. Iz naštetih razlogov, in ker lah
ko sklepamo po dosedaj prejetih informacijah,

11 da so odgovorni postavili denar pred človeška 
življenja, smo se občani naštetih občin odločili 
ustanoviti Civilno Iniciativo - Proti ukinitvi NMP 
Trebnje in pričeli zbirati podpise vseh tistih, ki se 
z omenjeno ukinitvijo NE STRINJAJO«, uteme
ljujejo v skupini svojo odločitev po ustanovitvi 
Civilne iniciative.

Podpis podpore NMP Trebnje lahko oddate 
tudi v Zdravstvenem domu Trebnje, Knjižnici Pa
vla Golie Trebnje (v enotah Trebnje, Veliki Gaber, 
Mirna, Šentrupert in Mokronog), frizerskem sa
lonu Prlubčku v Dobrniču, na tajništvu Občine 
Mirna, v trgovini Kramar na Mirni, v mesnici oz. 
mesarstvu Tomaž Pungerčar na Mirni in v Pa
pirnici Maja na Mirni. V občini Šentrupert lahko 
podpis podpore NMP oddate v trgovini Palma, 
trgovini Mercator in Frizerskem salonu Kampi.

Podpisi se bodo zbirali le še nekaj dni, potem 
pa jih bodo, kot še pove Staričeva, predali župa
nom in direktorici ZD Trebnje, nato pa predvido
ma še odgovornemu ministrstvu.

Ste tudi vi proti ukinitvi NMP (Nujne medicin
ske pomoči) in želite to jasno in glasno poveda
ti?? Podpis podpore lahko oddate na enem od 
zgoraj navedenih mest. (AB) ■

Ko penzionist 
»nima časa« ...

V sredo, 4. 2., je župan Občine Trebnje sklical 
1. sejo Sveta za preventivo in vzgojo (SPV) 
v cestnem prometu, predstavniku DeSUS-a, 
ki je zastopal barve občinskega sveta občine 
Trebnje, pa se je na sejo tako »mudilo«, da ga 
je na poti »umirila« policijska kontrola.

Merilna naprava je po- 
kazala, da se je gospod 
peljal veliko hitreje, kot je 

C, v naselju dovoljeno. Krši- 
1 - - telj je možema v modrem

'Mjj " dopovedoval, da se mu 
^ mudi na ustanovno sejo 

SPV-ja, sta policista po- 
stopek kljub temu vodila z 
normalno hitrostjo.

»Razdelila sta si delo, prvi je zahteval doku
mente, drugi pokazal merilno napravo, iz katere 
je bila razvidna teža prekrška. Moža postave sta 
še ugotovila, da kršitelj v kozarec ni pogledal 
pregloboko«, pravi naš vir.

Omenjeni občinski svetnik je bil kasneje - z 
veliko večino glasov - okronan za predsednika 
SPV-ja, zanj pa je glasoval tudi predstavnik Po
licije. Pa naj še kdo reče, da trebanjski policisti 
niso fer.

No, glede na hitro vožnjo pa se je potrdilo še 
nekaj - da penzionisti, tako kot pravi tudi prego
vor, očitno še vedno - nimajo časa... (TJ) •

Poletna malo- 
nogometna liga

Društvo za šport, kulturo in turizem Partizan 
Mirna po enoletnem premoru, in tokrat v so
delovanju z NK Mirna, organizira novo sezono 
malonogometne lige.

Liga se bo začela 11. aprila 2015, potekala pa 
bo ob sobotah (predvidoma od 17. ure naprej) in 
bo razdeljena na spomladanski ter jesenski del. 
Sistem in trajanje lige bosta odvisna od števila 
prijavljenih ekip, igralo pa se bo po sistemu 4+1 
na igrišču z umetno travo pri Osnovni šoli Mirna. 
Prijavnina na ekipo znaša 200 evrov. Liga je or
ganizirana z namenom druženja in spodbujanja 
k ukvarjanju s športom, zato organizatorji izrec
no poudarjajo, da igralci upoštevajo fair play.

Vse zainteresirane ekipe se lahko za sode
lovanje prijavite preko maila igorkasic(§)gmail. 
com, za več informacij pa je na voljo predsednik 
DŠKT Partizan Mirna Igor Kašič na 040 708 025. 
Rok za prijavo je torek, 31. marec 2015! (GS) ■

■essiLoi

SPECIALISTIČNI

OKULISTIČNI PREGLEDI

* Akcija velja od 1. 3. do 31. 5. 2015.
Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 

različnih stekel, so zastonj cenejša.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00
sob 9:00-13:00 sob 9:00-13:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

<SLyx<^fv,/XH(=7^.c=orv

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p.
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Za krajevnimi skupnostmi pol leta 
mandata, v KS Trebnje zelo smeli načrti

Tako za župani, kot tudi za predsedniki krajevnih skupnosti, je pol leta mandata. Ne ravno 
veliko, pa morda vseeno dovolj, da se potegne neka črta, vzporednica. Predsednike posameznih 
KS smo prosili, če nam lahko na kratko sporočijo, kaj so v tem času naredili (recimo pripravili 
kakšno dokumentacijo, začrtali plan dela,...) in pa, če so se katerega projekta na kakršen koli 
način že lotili.

cesti od Mercatorja do novega parka ob CIK-u 
na določenih mestih skozi mesto urejene točke, 
kjer bodo stale skulpture samorastnikov. Cen
tralna točka, kjer pa bodo vse skulpture stalno 
postavljene na ogled, pa bo nov park, ki naj bi 
ga uredili pred CIK-om in v področju med Poli
cijo in CIK-om. Projekt si je zamislila in ga vodi 
KS Trebnje, poteka pa v sodelovanju z Občino 
Trebnje in CIK-om. Vse skupaj bi naj bilo izve-

Dejan Smuk, KS Trebnje: »Pošiljamo nekaj 
slik idejne zasnove Forma Vive. Ideja je, da se 
uredi krožišče pri Mercatorju tako, da se vsa
kega obiskovalca Trebnjega že na začetku, ob

vhodu v mesto, nagovori oz obvesti, da vstopa 
v mesto, ki je slovenski center naivne ume
tnosti. Nato pa je v načrtu, da bi bili ob glavni

deno, če nam bo uspelo zagotoviti potrebna 
finančna sredstva, do leta 2017. Sicer pa ima 
KS Trebnje namen proglasiti leto 2017 za leto

kulture v našem mestu, saj bomo takrat pra
znovali 50 let prvega Tabora likovnih samora
stnikov, zato bomo delali na tem, da bi ta park

izgradili do tega leta. Takrat bi v Trebnjem tudi 
gostoval muzej rimskih ostankov v sodelovanju 
z Narodnim muzejem v Ljubljani in Dolenjskim 
muzejem, kjer se trenutno nahajajo izkopanine, 
ki so se našle na področju našega mesta. Do ta
krat bomo tudi izvedli geofizikalne raziskave, da 
ugotovimo, kje se še v našem mestu pod zemljo 
skrivajo deli rimske zapuščine, tako da bomo 
poskusili do takrat tudi izdelati mapo rimskega 
mesta Preatorium Latobicorum.

Sicer pa je načrtov še veliko. Na območju 
tržnice bomo izgradili še eno otroško igrišče z 
igrali na drevesih. Kontejnerje že selimo stran, 
ker je to, kar smo imeli do sedaj, eno veliko 
smetišče v centru mesta (zarjaveli kontejnerji, 
polni nesnage). Zraven bo še 4-stezno balinišče 
in sintetično drsališče za drsanje skozi celo leto, 
kar je v zadnjem času svetovni hit. Ta projekt si 
zasluži čisto posebno obravnavo, zato bi po
drobneje o tem kdaj drugič.

Za konec naj še omenim, da smo že začeli s 
pripravljanjem in izvedbo nekaj prireditev; iz
vedli smo denimo zimske vragolije, prireditev 
ob Dnevu žena, 6. maja (na dan poroke star
šev Generala Maistra) bo otvoritev spominske 
plošče na rojstni hiši mame Generala Maistra 
(Tomšičeva hiša) z udeležbo slovenske vojske in 
Društva generala Maistra, pripravljamo že tudi 
prireditev Slovo poletju, potekajo tudi razgovo
ri za decemberske prireditve, ki se bodo tokrat 
pričele že z adventnim časom. Smo v zaključni 
fazi izvedbe PZI za ureditev in asfaltiranje nove 
ceste na Studencu, v nekaterih delih KS bomo

še letos izvedli novo javno razsvetljavo, izvedli 
bomo projekt ureditve nove urbane opreme 
(klopi, smetnjaki, smetnjaki za male živali, ne
prometna signalizacija, drogovi...)

Mateja Oven, KS Šentlovrenc: »V zimskem 
času smo za krajene Šentlovrenca pripravili ne
kaj prireditev, ki so bile namenjene tako najmlaj
šim kot tudi starejšim krajanom; skupaj smo se 
poveselili v decembrskem času, izdelovali ptičje 
hišice in preganjali zimo s pustnimi maskami. 
Na zadnjih dveh sejah sveta KS smo se do-

SiTiDBNICE TLAKI KUHINJSKI PULTI KOPALNIŠKI PULTI BUNJA RUSTIKA

GM KUSELJ 
DRAGA PRI ŠENTRUPERTU 
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govorili, da se nadaljujejo dela v vezi izgradnje 
pločnika v Šentlovrencu, kar nam predstavlja 
velik del predvidenih finančnih sredstev s strani 
Občine Trebnje. Na podlagi sklenjene pogodbe s

Krajevno skupnostjo Šentlovrenc je Komunala 
Trebnje d.o.o. sli. 2015 prevzela upravljanje 
pokopališča v Šentlovrencu. V primeru potreb 
s področja izvajanja pogrebnih storitev se tako

" krajani obrnejo na Komunalo Trebnje d.o.o.

Z deli ureditve oz. preplastitve cestišča v Dol
njih in Gornjih Praprečah bomo pričeli v poletnih 
mesecih. Na plazu na Dolgi njivi je bil narejen 
ogled s strani župana g. Kastelica in občinske 
uprave. Zagotovili so nam, da bo plaz saniran 
z naslova sanacije naravnih nesreč, vendar za
enkrat še nismo bili seznanjeni s pričetkom del.

V zimskih mesecih so potekali intenzivni po
govori in priprave na začetek delovanja oddelka 
vrtca v Šentlovrencu v prostorih PŠ Šentlovrenc. 
5 strani župana Občine Trebnje g. Kastelica in 
ravnatelja OŠ Trebnje g. Kostrevca imamo ze
leno luč za odprtje oddelka. Na osnovi razpisa 

| in prijav bodo določene starostne skupine otrok 
| v oddelku. Na to temo se pripravlja sestanek s 

starši predšolskih otrok v četrtek, 19. 3. 2015. 
Prav tako seje dosegel dogovor z lastnikom ze
mljišča, predvidenim za razširitev pokopališča, 
za nadaljni postopek odkupa zemljišča, ki ga bo 
vodila Občina Trebnje. V vezi sanacije cestišča v 
glavnem križišču v Šentlovrencu in ureditve oz. 
sanacije cestišča naprej proti Velikemu Gabru,

| ki je poleg velikega števila prometa predvsem 
posledica gradnje odprtega širokopasovnega 
- optičnega omrežja, smo na občinsko upravo 
naslovili dopis po nujni ureditvi le-tega, saj ce
sta postaja iz dneva v dan nevarnejša za vse 
udeležence v prometu, zlasti za naše najmlaj
še in učence PŠ Šentlovrenc in njihove pravice 
po varni šolski poti. Na področju varnosti v ce
stnem prometu bo potrebno doseči dogovor o 
omejitvi hitrosti, saj gre za šolski okoliš.

" Na Občino Trebnje smo se obrnili s prošnjo, 
da nas seznanijo z zadnjimi dogovori na temo 
bazne postaje v Šentlovrencu, saj se intenziv
no kopa in uničuje zemljišča zunaj železniškega 
območja, brez vednosti, kaj šele s privolitvijo 
lastnikov zemljišč. Z realizacijo večine projektov 
bomo lahko pričeli šele po sprejetju proračuna, 
zato upamo, da bo zadevo kar se da hitro spre
jeta.

Silvo Zupančič, KS Svetinja: »V začetku vas 
lepo pozdravljam in se zahvaljujem za izkazano 
zaupanje članom Sveta KS Svetinja. Čas hitro 
beži, tako je za nami že pol leta dela novega 
Sveta KS. Rezultati res še niso vidni od daleč. 
Dejansko pa se že izvaja kar nekaj aktivnosti. 
Kot prvo bi omenil vzdrževanje cest ali tako 
imenovano pluženje, kjer več ali manj poteka 
vse po že utečenem stanju. Kot drugo naj ome
nim aktivnosti za nakup zemljišča za izgradnjo 
vaškega središča z igriščem. Svet KS je aktivno 
pristopil k povpraševanju za zemljišče in seje že 
tudi opredelil za določeno zemljšče. Sedaj ča
kamo samo še občinsko upravo in svet občine 
Trebnje za potrditev ter odkup zemljišča, ki bo 
služilo krajanom KS Svetinja. Kot tretjo točko pa 
bi navedel aktivnost za odmeritev in umestitev 
ceste Repče - Rdeči Kal. Bilo je tudi še kar nekaj 
pobud za ureditev krajevnih cest po KS Svetinja. 
Tečejo tudi priprave za zbor krajanov, kjer priča
kujemo tudi njihove pobude za boljše življenjske 
razmere v KS Svetinja.

POMEMBNO: K sodelovanju smo tudi tokrat 
| povabili vse krajevne skupnosti!

VSI ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR!
♦ NOVI MODELI »NEPTUN« ZA MAJHNE

NAKLONE —

EKEnUD
♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 

že za 0,56C/kom 
(lm2=10 kom)

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% + 5% popusta
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URSASF 32 do 35% popusta

že za 0,56C/kom oz. 5^66^/m2^_

BRAMAC 
♦ Gerard do 21% > 7% popusta
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ESALVE LUK
BREZPLAČNA DOSTAVA!

naprava za latanje

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
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TTiP, TISA, ČETA ali konec 
slovenske neodvisnosti!

Piše:

Božo Žabjek

Mnogi preberete o teh zahrbtnih dogovorih le v medijih ali močno sladkano na strani slovenske 
Vlade. Navdušeno sprejmete njihovo razlago, da je TTiP napredek v trgovanju med EU in ZDA, 
torej tudi Slovenija bo zacvetela na ameriškem trgu. A je ta razlaga svetlobna leta od resnice. 
TTiP je v resnici le dogovor korporacij, kako bodo prenesle ves denar in moč v svoje roke in po
stavile države in predvsem njena sodstva v podrejen položaj. Poglejmo način delovanja...

Najpomembnejše je vprašanje - zakaj so ta 
pogajanja za zaprtimi vrati in na dan prileze le 
kar je bilo odkrito po drugih poteh? Skrajno ne
gativni vplivi ne smejo biti javno razkriti pred 
podpisom, s figo v žepu je treba lagati ljudstvu, 
potrditi veleizdajo, potem , ko več ne bo možno 
ničesar spreminjati, pa lahko prirejene vsebine 
pridejo vjavnost. In Marjan Hribar, slovenski po
gajalec izreče neresnico vsakič, ko začne razla
gati o TTiP. Hlapčevsko priznava možen manjši 
negativen učinek na slovensko gospodarstvo, 
ker je naša menjava z ZDA majhna, nikoli pa ne 
bo smel dojeti, kaj šele izreči, da ravno s tem 
sporazumom korporacije začnejo svojo veliko 
genocidno osvajalsko pot v katerokoli državo. 
Brez ovir, po njihovih pravilih, zelo sovražno do 
narodov, zgolj za milijardne zaslužke.

Farmacevti ali pridelovalci GSO prehrane že 
imajo v ZDA dovoljenja za uporabo in prodajo 
svojih zelo škodljivih izdelkov - npr. Monsanto 
koruza ali soja, cepiva proti gripi - ki dokazano 
povzročajo številne bolezni od raka do demen
ce, avtizma ali deformacije novorojenih otrok. 
Ker to lahko prodajajo v ZDA bodo s podpisom 
EU in slovenskih plačancev dobili dovoljenje tudi 
za EU, četudi bi posamezna država nasprotova
la nekaterim izdelkom. In tukaj nastopi bistvo 
- korporacija, ki bi ji preprečili prodajo recimo 
v Sloveniji nas bo enostavno tožila na sodišču. 
Ampak ne na slovenskem, pač pa njihovem že 
ustanovljenem skritem sodišču, ki bi nas oglo
bilo za milijarde brez možnosti pritožbe. Korpo
racije nad vsemi državnimi inštitucijami, mi pa 
hlapci v rokah bilijonskih zaslužkov nekaterih 
korporacij mnogim že znanih Monsanto, Bayer, 
Syngenta, Nestle! Ves ljudski trud ohraniti zdra
vo prehrano, naravne vire ali svoboda odločanja 
o zdravljenju bo zradiran, za zelo dolgo časa. 
Že zdaj ljudstvo pri nas nima nobene moči, po 
podpisu sporazumov je ne bodo imeli niti naši 
prikrito izvoljeni politični hlapčki.

Uspešni nasto- 
pi mladih 
šahistov na DP

Na Bledu je od 21. do 28. februarja potekalo 
mladinsko državno prvenstvo v standardnem 
in pospešenem šahu, ki se ga je udeležilo 
preko 200 mladih šahistov.

Na prvenstvu v standardnem šahu je nasto
pilo osem članov trebanjskega kluba. Najuspe
šnejša je bila Tjaša Pajek, ki je bila v konkurenci 
deklic do 10 let četrta. Tudi preostali dve dekli
ci v tej konkurenci sta igrali dobro, Nika Tijana 
Grabnar je bila šesta, Jana Kramar pa sedma. 
Med deklicami do 8 let je uspešno nastopila Ana 
Rajer, ki je bila peta, šesti pa Matej Brcar v kon
kurenci do 16 let.

Na prvenstvu v pospešenem šahu pa je na
stopilo devet trebanjskih šahistov. Tretje mesto 
je osvojila Tjaša Pajek, Nejc Norčič je bil v naj
mlajši kategoriji dečkov peti. Med deseterico sta 
se uvrstila tudi Jan Opara in Matej Brcar, ki sta 
v konkurencah do 18 in 16 let zasedla šesto in 
sedmo mesto.

In kje si lahko že ogledamo to nesramno bo
dočo prakso? Obama je pred tedni obiskal Indijo, 
da doseže sporazum o ameriških korporacijskih 
patentih zdravil, ki so v Indiji prepoceni in preveč 
učinkovita. 5 tako pogodbo bi bila vsa indijska 
zdravila avtomatično prepovedana in sledile bi 
milijardne tožbe.

Ali prepoved sajenja GSO koruze na Madžar
skem. S TTiP se Monsanto vrne in iztoži škodo, 
pri tem pa Madžari ne bi smeli niti ust odpreti.

Zato je izjemno pomembno, da narod prepo
zna prevaro in prepove raznim plačancem skle
pati hudičeve dogovore brez ljudske privolitve.

Mirnskade- 
%j| kleta področne 

prvakinje
V Novem mestu je 5. marca potekalo področ
no ekipno osnovnošolsko prvenstvo v šahu.

V konkurenci mlajših deklic, kjer je nastopilo 
sedem ekip, so mirnska dekleta v postavi Tja
ša Pajek, Jana Kramar in Tija Gazvoda postale 
področne prvakinje, druge so bile deklice iz OŠ 
Mokronog v postavi Nika Tijana Grabnar, Bar
bara Kocjan in Ana Rajer, tretja pa ekipa iz Žu
žemberka.

Boj za 1. mesto je bil zelo izenačen, na koncu 
pa so bile mirnske šahistke boljše za pol točke.
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OKULISTIČNI PREGLEDI

‘ Akcija velja od 1. 3. do 31. 5. 2015.
Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 

različnih stekel, so zastonj cenejša.
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WQk Vabljeni na 8. Cajtngov izlet ... 
Majske lepote Tržaškega zaliva

Bele ladje in zelene krošnje, dišeče vrtnice in modro morje, slastni pršut in kraška vina, široki 
razgledi in gostoljubni rojaki onkraj »meje«, vse to nas bo navduševalo na 8. Cajtngovem izletu 
v letošnjem maju. Obiskali bomo kraje, ki pišejo večtisočletno zgodovino Slovencev v Tržaški 
pokrajini, si privoščili čas za sproščeno druženje, začutili, koliko je Trst še naš ... Tržaški Kras 
in obala Tržaškega zaliva sta najlepša - v mesecu maju. To območje, nekoč povsem slovensko, 
danes žal na italijanski strani meje, skriva na majhnem prostoru toliko lepot in toliko navdihu
jočih zgodb. Čeprav je bil Trst nekoč največje slovensko mesto in njegova okolica še danes živi 
zgledno slovenstvo, Slovenci v matični domovini o teh krajih vemo malo. Zato Vas toplo vabimo, 
da jih skupaj spoznamo in doživimo. Zamejski rojaki bodo našega obiska zelo veseli.

Vožnja mimo Ljubljane in po primorski avto
cesti, na poti postanek za jutranjo kavico.

Preko črnokalskega viadukta in ob Škocjan
skem zatoku nas bo pot pripeljala v Koper na 0 
m nadmorske višine, na vstopni terminal naše
ga največjega pristanišča. Vanj prihajajo številne 
tovorne in potniške ladje iz vsega sveta, letos 
pričakujejo blizu 70 velikih potniških ladij. LUKA 
KOPER, slovensko okno v svet, je s svojo razno
liko dejavnostjo za vsakega obiskovalca izjemno 
doživetje. Z avtobusom se bomo podali na vo
deni ogled znotraj varovanega območja obse
žnega pristanišča, ki neprekinjeno deluje 24 ur 
na dan in 365 dni v letu. V svoji zahtevni logistiki 
ima 25 privezov, kar 70 km cest in 30 km že
lezniških tirov, obilje tehnične, telekomunikacij
ske, transportne opreme, obsežna skladišča idr.

Iz slovenske Istre bomo preko bivše državne 
meje prestopili na italijansko stran, kjer nam 
bodo najlepšo zamejsko dobrodošlico pripra
vile vrtnice v brezštevilnih barvnih odtenkih. 
Vstopili bomo v znameniti ROŽNI PARK NAD 
TRSTOM, največjo zbirko vrtnic v srednji Evropi, 
kjer je na 22 ha zbranih več kot 6000 vrtnic iz 
vsega sveta. V mesecu maju zares bogato cve
tijo. Pred več kot sto leti so jih začeli zasajati s 
terapevtskim namenom, da bi njihova lepota 
in vonj pomagala pri zdravljenju bolnikov okoli

ških bolnišnic. Danes za park vrtnic skrbi Tržaški 
Slovenec, evropsko priznani krajinski arhitekt, ki 
bo tudi naš strokovni vodnik skozi dišeče-pisani 
rožni gaj.

Notranje prenovljeni z dobrodejnimi vplivi vr
tnic bomo nadaljevali v bližnjo BAZOVICO, kjer 
se bomo na Bazoviški gmajni ob spomeniku Ba
zoviškim žrtvam spomnili začetkov italijanskega 
iredentizma in fašizma nad našimi predniki. Ob 
panoramski vožnji skozi očarljive zamejske kra
je Tržaškega Krasa bomo nato odstirali današnji 
utrip slovenske manjšine v Italiji, ki z neuklon
ljivo pokončnostjo brani svojo avtohtono priso
tnost na tem burnem in od zavojevalcev tako 
zaželjenem križišču zgodovine, Tržaški pisatelj 
Boris Pahor je živi zgled, kako utripa zamejsko 
slovensko Srce.

Želodčki se bodo oglasili, zato bo napočil čas 
za spoznavanje kulinarične in gostiteljske po
dobe podeželja na Tržaškem Krasu. Na priznani 
zamejski kmetiji nam bodo odprli sušilnico za 
zorenje mesnin in vinsko klet, da bomo v degu

staciji okušali tisto, kar z ljubeznijo do tradicije 
in s spoštovanjem do narave pridelajo na kme
tiji: pršut, salamo, panceto, vratovino... in av
tohtona kraška vina. Kmetija je zelo primerna za 
krajše sprehode oziroma za druženje v kleti ali 
na terasi, kakor kdo želi. Po prvem delu sledi še

drugi del, slastno kraško kosilo iz sestavin, ki jih 
prav tako pridelajo sami. Njihove suhomesnate 
izdelke in vina je možno tudi kupiti.

Dobro okrepčani se bomo podali nazaj pro
ti morju, v prikupno slovensko vas SV. KRIŽ,

središče več kot tisočletne slovenske ribiške, 
pomorske in ladjedelniške zgodovine med Šti- 
vanom in Trstom. Pred 100 leti je v kraju živelo 
še 198 poklicnih ribičev, tukaj je doma čupa, naj
starejše leseno plovilo na Jadranu, delo sloven
skih rok, Ogledali si bomo vas, od koder izhajajo 
znani zamejski Slovenci, poklepetali s prijaznimi 
domačini, ki prizadevno postavljajo Slovenski ri-

»Ljubljana je srce Slovenije, Trst pa so 
njena pljuča!« (Ivan Tavčar)

ODHOD: 16. 5. 2015

VSTOPI V AVTOBUS: 5:40 Mokronog, 5:50 
Mirna, 6:00 AP Trebnje, 6:10 Bič

CENA NA OSEBO: 47 €

CENA VKLJUČUJE: prevoz z udobnim 
turističnim avtobusom po programu, dva 
voznika, cestnine in ostale pristojbine, 
vstopnino v Luko Koper, strokovno vodenje 
po parku vrtnic, degustacijo 5 vrst kraških 
suhomesnatih izdelkov in 2 vrst avtohtonih 
vin (vitovska in teran), kraško kosilo z vklju
čeno pijačo, zunanje oglede po programu, 
strokovno turistično vodenje, organizacijo, 
DDV.

PRIJAVE IN INFORMACIJE: Turistična agen
cija Interflash turizem Trebnje, 07 348 22 
22 do 20.4,2015 oz. do zapolnitve prostih 
mest na avtobusu.

POMEMBNO: Za vstop na strogo varovano 
območje Luke Koper in za potovanje po Ita
liji potrebujete veljaven osebni dokument.

Z NAMI BO KOT VODNICA TUDI TOKRAT 
AVTORICA IZLETA, ENA IN EDINA, MAJA 
KOS!

OBVESTILO
Spoštovane uporabnike naših storitev obveščam, da bom s 30. junijem 2015 
prenehala z izvajanjem dejavnosti, zato vabim vse, ki še niste izkoristili darilnega 
bona, da ga izkoristite, saj vam po tem datumu storitve ne bomo mogli več nuditi. 
Več informacij dobite na 041 739 414, kjer se lahko tudi naročite.

Salon dobrega počutja Sončnica, Jelka Klemenčič s.p.



Z VAMI SMO VSAK MESEC ZE OD LETA 1998

biski muzej tržaškega Primorja in si iz roba vasi 
ogledali Tržaški zaliv kot na dlani. Skozi Nabre
žino se bomo pripeljali v SESLJAM. Iz razgledne 
točke si bomo ogledali začetek Rilkejeve pešpo
ti in čudovite plaže ob nekoč povsem slovenski 
morski obali, da jih boste morda kdaj kasneje 
obiskali tudi v kopalni sezoni.

Dan bomo zaključili na O m nadmorske višine, 
tako kot ga bomo začeli. Razgledna obmorska 
cesta nas bo pripeljala nazaj na obalo, v center 
starodavnega pristanišča TRST. Danes je Trst 
sedež slovenske manjšine v republiki Italiji, se
dež Dežele Furlanije-Julijske krajine, ene izmed 
20 dežel republike Italije in sedež Tržaške po
krajine, ene izmed treh v Deželi Furlaniji-Julij- 
ski krajini. Ogledali si bomo osrednji del mesta 
z največjim obalnim trgom v Evropi in spoznali

zgodovinsko vlogo Slovencev v mestu v zalivu, 
ki jo v svojih delih strastno opisuje Boris Pahor. 
Kot 7-letni otrok je leta 1920 osebno doživel 
fašistični požig Slovenskega narodnega doma v 
Trstu, letos bo praznoval že 102. rojstni dan. V 
mestu živi preko 20 narodnosti, Slovenci pa še 
vedno pomembno sooblikujejo življenje v njem 
in na vsem Tržaškem Krasu.

Pred odhodom bo na razpolago nekaj časa 
za znamenito tržaško kavo (Trstje že tri stoletja 
znan kot prestolnica kave) in za morebitne kraj
še nakupe.

Za pot priporočamo športna oblačila in udob
no pohodniško obutev. Vabljeni!

Ze od lanskega neurja telefonski kabel 
v Temenici, a to očitno nikogar ne moti

Že ob lanskem neurju je, kot trdi bralec, telefonski kabel, ki je bil pričvrščen ob most nad Te
menico pri vodomerni postaji v Štefanu, odtrgalo in vse od takrat visi v vodi, a se odgovorni ne 
zganejo, da bi ga popravili.

Očitno ga bodo ponovno namestili tja, kjer 
mora biti, razmišlja bralec, šele takrat, ko ga bo 
odtrgalo. To pa se zna zgoditi kmalu, saj se na 
njem že nabirajo veje in obtežitev oz. upor je če
dalje večji. Nedvomno bo tudi strošek popravila 
tedaj bistveno večji, kot bi bil sedaj, a očitno v 
Trebnjem ne gre drugače, kot da se zadeve sani
rajo šele potem, ko je prepozno. Pa četudi takrat 
stane več.

Morda bi lahko za začetek pospravili vsaj ve
jevje ... a kaj, ko CIRT-ovci (Civilna iniciativa za 
rešitev Temenice), ki so zadnja leta kot prosto
voljci zelo aktivni pri čiščenju Temenice, menda 
ne smejo delati nič več, saj bi naj bili za čiščenje 
reke Temenice po novem zadolženi izključno ri
biči, katerim je lani uspelo obnoviti jez in most 
na Ponikvah, za kar so županu Kastelicu men
da še dandanes neskončno hvaležni, verjetno 
pa ne vedo, da sta največ truda za ohranitev 
sredstev za jez oz. most v občinskem proračunu 
vložila ravno CIRT-ovec Gregor Kaplan (ki je, kot 
je slišati, zaradi svoje zagnanosti oz. ambicio
znosti menda trn v peti celo ribiškim kolegom) 
in predstavnik DROT-a, vodar Janko Zakrajšek.

V Trebnjem se torej očitno nadaljuje po sta
rem: če mi ne delamo (dobro), tudi vi ne smete. 
Ali drugače: kaj bodo pa rekli ljudje, če izvejo, da 
ena »v-pol-urce-zbrana-ekipca« naredi toliko

(ali več) kot tisti, čigar naloga to je. In to zastonj!

Kaj se dogaja s trebanjskim bazenom, kate
rega je začel obnavljati C IRT, pa je spet druga 
zgodba, primerna za drugo priložnost. (AB) ■

»Turistke ohranjamo tradicijo in smo 
letos presenetile trebanjske gospode.«

»Gospodje, danes je vaš dan: 40 mučenikov«, so 10. marca, ob dnevu mučenikov na svoji spletni 
strani zapisale članice Turističnega društva Trebnje, ob tem pa priložile fotografije in pripis:

»Vsako leto 10. marca obe
ležujemo dan mučenikov, ki ima 
svoje korenine v krščanskem iz
ročilu. Tradicionalno naj bi moški 
na ta dan prejeli simbolično da
rilo - suhe slive, trnje in klobaso.
To naj bi jih opominjalo, da se 
mučeništvo v njihovem življenju 
še vedno dogaja. Dandanašnji pa 
gre bolj za izkaz pozornosti dam 
do gospodov. Turistke ohranjamo 
tradicijo in smo letos presenetile 
trebanjske gospode.« (BZ) >

Za Vasje dobro

le najboljše!

Kulinarika Jure
040 629 123

Za vas organiziramo: 
piknike, veselice, jbntovščine, 
dekliščine, poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...
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MB Največ, kar lahko damo ljudem, 
je to, da se sami naučijo 
zdraviti sebe in svoje bližnje

Pred dvema letoma se je z Gorenjske v Trebnje, z družino, priselila Helena Vlaj. 36-letna uni
verzitetna diplomirana politologinja mednarodnih odnosov je navzven seveda povsem enaka 
ostalim, v sebi pa »skriva« tisoč in en »talent«. Bralci Cajtnga smo jo uspeli spoznati kot in
štruktorico matematike in angleščine (oglasi na naslovnici našega časopisa), pred nekaj tedni pa 
je mojstrica energetskega zdravljenja Trebanjcem predstavila tudi reiki. Pa to še zdaleč ni vse, 
Helena Vlaj energetsko zdravi še na številne druge načine ...

Kaj bi rekli zase, kdo ste? Kako bi se pred
stavili z nekaj besedami? Sem zvočna tera
pevtka, mojstrica in učiteljica reikija, intuitivna 
svetovalka, učiteljica predvsem matematike, ki 
je že od nekdaj bila moja strast, in angleščine ter 
svetovalka pri učnih in vedenjski težavah otrok. 
Pri svojem delu združujem različne načine zdra
vljenja - od reikija, zdravljenja z zvokom, barva
mi, angeli ter vnebovzetimi mojstri, zdravljenja 
s samorogi in vilinskimi bitji, v zadnjem času 
pa tudi s ThetaHealingom in nevrolingvističnim 
programiranjem.

Koliko časa se že ukvarjate s tem? Na pot
osebnostnega razvoja in duhovnosti sem se po
dala že v rani mladosti. Od enajstega leta dalje 
sem najraje prebirala knjige s področja psiho
logije, osebnostnega razvoja in duhovnosti. Že 
takrat mi je bil izziv spoznavanje in spreminjanje 
sebe, reševanje notranjih stisk ter pridobivanje 
znanja z različnih področij. Že v petem razre
du sem začela spoznavati delovanje energij, 
se igrala z njimi ter z božansko svetlobo čistila

ZAKLJUČNA GRADBENA BELA^f’
• slikopleskarstvo ■ fasaderstvo
• štukature
• izdelava knaufa
• svetovanje

svoje telo. Že od malega sem bila zelo intuitiv
na; velikokrat sem imela preroške sanje, kjer 
sem izvedela odgovore na določena vprašanja 
in videla, kaj se mi bo zgodilo. Mnogo ljudi sem 
najprej spoznala v sanjah ali v vizijah, šele nato 
so se dejansko pojavili v mojem življenju.

Se vam je z leti ta intuicija povečevala ali 
ste videli ves čas isto? Z leti se mi je ta intuicija 
še bolj razvila. V srednji šoli sem imela recimo 
redne vizije, vedela sem, kdaj se bo komu kaj 
hudega zgodilo in celo, da bo umrl. Takšno ve
denje je bilo velikokrat precej težko breme zame. 
Izredno sem čutila čustva drugih ljudi preko svo
jega telesa. Tudi slabe dogodke, ki so se kasneje 
zgodili, sem najprej čutila preko svojega telesa 
v obliki stiske in žalosti. Zanimivo, da so se taki 
dogodki vedno zgodili tri dni po viziji ali tele
snem občutenju. Rada sem tudi napovedovala 
prihodnost ali zgolj s pogledom človeka ali pa 
z igralnimi kartami, kjer sem vedno pridobivala 
neverjetno točne informacije od »zgoraj«. Pri 
sedemnajstih se mi je poleg jasnovednosti, ja
snovidnosti in jasnočutnosti začela razvijati tudi 
jasnoslušnost. V kritičnih situacijah, recimo pred 
nesrečo, sem vedno zaslišala glas angela varu
ha, ki meje posvaril...

Kako ste se »razvijali« potem naprej? Leta 
2003 sem se začela intenzivneje ukvarjati z 
zdravljenjem z zvokom; opravila sem dvodnev
ni tečaj zvočne masaže ter nadaljevala s skoraj 
dvoletnim izobraževanjem za zvočnega tera
pevta pri Donu Conreauxu, ki je starosta na po
dročju zdravljenja z gongi. Leta 2004 sem začela 
proučevati čakre, njihovo delovanje in vpliv ter to 
znanje vključila v terapije. Več let sem imela tudi 

zvočne kopeli z gon
gi po različnih koncih 
Slovenije.

Delate menda 
tudi z angeli ... Ja, z
angeli sem se začela 
močneje povezovati 
leta 2003. Najprej

JOŽE KRŽIČNIK sa). 
Vrhpeč 21, Mirna Peč
Gsmio^o 730524

sen/is in prodaja računalnikov 
ugodne cene prenosnikov 
ostale računalniške storitve

Srečko Cjlušičs.p.. 031-499-455 
Rimska cesta 3, Trebnje; 
www.gtecb.si, info@gtecb.si

sem delala z njimi za svojo osebno rast, kmalu 
pa so postali moji zvesti pomočniki pri zdravlje
nju. Na začetku sem tesneje delala z nadange
lom Rafaelom in angeli zdravja, leta 2010 pa se 
mi je na dan Zemlje prikazal nadangel Mihael in 
od takrat tesno sodelujem z njim in tudi z osta

limi nadangeli ter vnebovzetimi mojstri pri svo
jem energetskem delu. Leta 2010 sem opravila 
začetni in nadaljevalni tečaj za angelskega sve
tovalca pri Charlesu Virtueju. Poleg mnogih dru
gih seminarjev, ki so mi dali ogromno znanja z 
različnih področij, bi, če dovolite, izpostavila se
minarje s področja nevrolingvističnega progra
miranja (NLP), EFT (Emotional Freedom Tech- 
nique) znanega kot tapkanje in različnih metod 
zdravljenja. Leta 201 Osem opravila tečaje reikija 
pri Vesni Kravcar in leta 2011 postala mojstrica 
in učiteljica reikija. Od takrat dalje pa se je moja 
pot zdravljenja dvignila na novo raven. Učinki in 
izkušnje so bili naravnost fantastični in vem, da 
je to moja pot in moje poslanstvo.

Ste zadovoljni s tem, kar ste? Ja. Hvaležna 
sem za vse, kar se mi je v življenju zgodilo in

Z usmerjanjem kozmične 
energije je možno pozdravi

ti številne bolezni.

vem, da brez vsega tega - tako dobrega kot 
slabega - danes ne bi bila to, kar sem. In ravno 
življenje je moj največji učitelj.

Je vaš poklic kakorkoli povezan z vašo »mo
čjo«? Niti ne. Končala sem Fakulteto za druž
bene vede, tako da sem po izobrazbi univ. dipl. 
politologinja mednarodnih odnosov. Vedno sem

9V7C ♦ RAČUNOVODSTVO

l

Računorooskestontve za d.o.o., s.p., normirance,.

Melita Kure s.p. 
Baragov trg 1, Trebnje 

Tel.: 051 220 475
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želela iztržiti maksimum iz sebe, zato sem se 
vedno odločala za najbolj zahtevne smeri izo
braževanja.

Pred kratkim ste organizirali prvo in tudi 
že drugo stopnjo tečaja reikija? Ja, vse več je
povpraševanja po naravnem načinu zdravljenja, 
predvsem samozdravljenju. Največ, kar lahko 
damo ljudem, je to, da se sami naučijo zdraviti 
sebe in svoje bližnje. To omogoča oz. nudi reiki. 
Z reikijem lahko vedno ohranjate lastno ravno
vesje, srečo, blagostanje in popolno zdravje. Na 
tečaju prve stopnje - fizični reiki - se udeleženci 
seznanijo o načinu tovrstnega zdravljenja, na
učijo se kanaliziranja energije in polaganja rok. 
Gre za teoretični, kot tudi praktični del. Druga 
stopnja reikija - mentalni reiki - omogoča sa
moanalizo, prepoznavanje povezave med vzro
kom in posledico. Tu se ukvarjamo s čustvenimi 
in miselnimi energijami, s karmo. Naučimo se 
uporabe treh svetih reiki simbolov, ki dodatno 
ojačajo in usmerijo kanalizirano reiki energijo. 
Obstajajo štiri reiki stopnje, da postanete reiki 
mojster. Potrebno je poudariti, da obstaja - in 
tudi blagodejno učinkuje - tudi reiki za otroke, pa 
tudi reiki za živali.

Lahko na kratko predstavite tudi nekaj 
ostalih načinov zdravljenja in kaj pravzaprav 
zdravite? 5 pomočjo bioenergije vam pomagam 
odstraniti bolečino in blokade iz vašega življe
nja ter odpravljam vzroke in posledice bolezni, 
Mnogo ljudi seje na ta način osvobodilo različ
nih strahov, izboljšala se jim je kakovost življe
nja, medosebnih odnosov in ponovno so našli 
svoj smisel in zagon za dosego novih ciljev. Tudi 
kadar smo preobremenjeni nam dodaten dotok 
energije močno olajša premagovanje vsakdanjih 
obveznosti. Prav tako pa se priporoča energet
sko čiščenje telesa vsake toliko časa, tako kot 
fizično čistimo tudi svoj dom in svoje telo. Vemo, 
da smo v prvi vrsti energetska bitja, ki živimo v 
fizičnem telesu. Zdravljenje z zvokom je eden 
najstarejših načinov zdravljenja. Stari Tibetanci 
so že pred pet tisoč leti uporabljali gong, posodi
ce in tudi svoje značilno grleno petje za zdravlje
nje. Zvok gonga je izredno mogočen; očisti vsako 
celico našega telesa in jo napolni s čisto božan
sko energijo. Zvočna kopel z gongom in ostali
mi zvočnimi pripomočki je skupinska metoda 
zdravljenja (lahko tudi za posameznika), kjer se 
udeleženci uležejo na blazine, se sprostijo in 
prepustijo čudovitim zvokom. Med samo zvoč
no kopeljo delam tudi z angeli, saj zvok njihovo 
energijo in delovanje še dodatno ojača. Po kopeli 
lahko s fotoaparatom vidimo ogromno orb, ki 
nam dokazujejo prisotnost teh veličastnih bitij. 
Kdor pa je bolj dovzeten, jih pa lahko sam moč

no začuti ali celo vidi. Pri zdravljenju s svetlobo 
gre za enega najmogočnejših načinov zdravlje
nja z izredno hitrim in učinkovitim delovanjem, 
Na podlagi izkušenj večletnega zdravljenja sem 
razvila izredno učinkovit in hiter način zdravlje
nja, ki trenutno predstavlja vrh vsega mojega 
znanja. Gre za poseben način zdravljenja s sve
tlobo, z zlato barvo. Pri izvajanju terapije gre za 
popolno mentalno osredotočenost terapevta na 
zlato barvo, ki jo spusti skozi telo klienta. Člove
ka dobesedno presvetli, kar pomeni, da svetloba 
napolni vsako celico telesa in jo povrne v njeno 
izvorno vibracijo, vibracijo popolnega zdravja. Pri 
tovrstni terapiji pride izredno hitro do ozdravlje
nja, saj lahko sama terapija traja tudi le 15 mi

nut, potrebnih pa je malo število terapij. Po do
sedanjih izkušnjah se na primer diabetes močno 
izboljša že po dveh ali treh tretmajih, gronolom 
se lahko popolnoma pozdravi po treh tretma
jih. Pri hujših boleznih se čas tretmaja podaljša, 
potrebnih pa je prav tako zgolj nekaj tretmajev 
za močno / izredno izboljšanje ali celo popolno 
ozdravitev. Obstajajo tudi zdravljenja v obliki 
čiščenja čaker, angelskega svetovanja, a pusti
mo to za kakšno drugo priložnost, lahko pa vaši 
bralci o vsem izvedo več na moji spletni strani 
HelenaVlaj.si.

Kako izberete vrsto terapije? Pri svojem delu 
vedno uporabljam tisti način zdravljenja, ki ga 
čutim kot najbolj učinkovitega; zdravljenje s sve
tlobo, presvetlitev, predstavlja skupek različnih 
tehnik - od reikija, bioenergije, thetahealinga, 
ponovne povezave, zdravljenja z brezpogojno 
ljubeznijo, s svetlobo,... do seveda lastnega pri
stopa, ki vsa ta znanja poveže v izredno močan 
mehanizem.

Kdaj človek občuti efekt, izboljšanje po
čutja? Razlika se občuti že po prvem tretmaju, 
samo število tretmajev pa je odvisno od težave, 
ki jo posameznik želi ozdraviti. Če je resnično 
pripravljen na spremembe v življenju, se te lahko 
zgodijo presenetljivo hitro!

DVA PARA
STEKEL

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI

dana~industrijska prodajalna
Andrej Jamšek s.p., Glavna c. 37, Mirna 
Tel: 041/844-488; pon - pet 7-18h, sob 7-13h 
www.industrijskaprodajalna-dana.si; jamsek@siol.net

• pijače II. kvalitete občutno cenejše
• popust pri nakupu večjih količin
• vode z okusi zelo ugodno 
e nudimo več vrst piva - NOVO!

DANA industrijska prodajalna. Kupujte kakovostne napitke po občutno nižjih cenah!

* Akcija velja od 1. 3. do 31. 5. 2015.
Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 

različnih stekel, so zastonj cenejša.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00
sob 9:00-13:00 sob 9:00-13:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

Sl_/X<BIV,ZXH(H7^.CZOIV'
Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p.
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TREBNJE 
07 3 481 481

Prestopi pravi prag - obišči Avto Slak.

NOVO MESTO 
07 39 32 999

SEAT ¥ ©
Gospodarsko

Novi Passat.
S številnimi inteligentnimi asistenčnimi sistemi. 
Tako suveren kot vi.

Pri novem Passatu je na voljo bogata ponudba inteligentnih asistenčnih sistemov za pomoč vozniku. 5 
sistemom za zaznavanje pešcev, asistenco za zastoje, asistenco za manevriranje s prikolico ter 
številnimi drugimi naprednimi rešitvami bo vaša vožnja varna in sproščena. Hvaležni boste za njihovo pomoč. Das Auto.

Doživite novega Passata v našem salonu Avto Slak Trebnje. 
Prijavite se na testno vožnjo še danes.

Emisije C02:140-105 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,4-4,01/100 km. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo 
k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PMlOin PM2,5 ter 
dušikovih oksidov. Podatki veljajo za modela Passat in Passat Variant. Slika je simbolna. Navedena oprema je na voljo opcijsko. Volksvvagen Passat 
limuzina je dobitnik nagrade Zlati volan 2014 (Golden Steering VVheel Avvard), ki jo podeljuje BILD am SONNTAG/AUTO BILD, 46/2014.
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Vabljeni na šahovski turnir
Šahovski klub Trebnje v sodelovanju s Cajtngom organizira 
tekmovanje v igranju šaha. Turnir bo odigran v soboto.

9. maja 2015, prijavnina, ki znaša 10€, pa vključuje tudi topli obrok. 
Prijave zbira Bogoljub Boban Pivaševič (040 22 10 11).

Lani ob podobnem času je Cajtng v sodelovanju s Šahovskim klubom 
Trebnje uspešno izvedel simultanko z Andrejem Brcarjem, tokrat pa želimo 
dobiti najboljšega šahista naših krajev. Bo to Andrej Brcar? Bo to Bogoljub 
Pivaševič, ki je lani edini premagal Brcarja? Bo to kdo izmed tistih, ki so lani 
proti Andreju remizirali? Bo presenetil kateri od mlajših šahistov? Ali pa 
morda starejših? Število igralcev je omejeno na 32 (pohitite s prijavami), 
več informacij pa bomo navedli v prihodnji številki. Vabljeni! (JK) ■

Še trije trebanjski nogome
taši v reprezentanci

NK Trebnje, ki je bil ustanovljen leta 2009, prvo sezono pa je odigral I. 
2011, je že v tretjem letu delovanja dobil prva reprezentanta. Te dni so 
vpoklic mlade reprezentance dobili še trije trebanjski nogometaši.

Za Denisom Globovnikom in Da
vidom Planinškom so vpoklic v re
prezentanco prejeli tudi Anže Per
par, Peter Murn in Mark Kolenc (na 
sliki z leve). Vse čestitke in uspešno 
»fuzbaliranje« še naprej! (BZ) ■

Mein Kampf in ostale pravljice
Kot prebivalka druge najslabše občine v državi sem to sobotno jutro vstala, spila 
kavo in po nesreči s kotičkom očesa uzrla Glasilo občanov. Izpolnila križanko, po 

občinski dolžnosti poslala pravilno geslo na spletni naslov in zdaj sedim in se veselim morebitne 
nagrade iz Vrtnega centra Tika. Bo treba presadit rože.

Cel kup kvalitetnih informacij sem ter tja, ne- 
buloze gor in dol ter skrajno pametne odločitve 
tipa ukinjanje urgence v Trebnjem. In mi posta
ne nerodno. Ker imam žal to nesrečo, da živim 
v drugi najslabši občini v državi. Zato me rahlo 
mine veselje do presajanja rož.

Ker je ukinjanje urgence samo še en pokaza
telj današnje družbe in odnosa do nje: pa crkn, 
če ti ni za živt. V tem vsesplošno super organi
ziranem sistemu javnega zdravstva že tako ali 
tako podpihujejo princip tega, da če si zdravnika 
ne moreš privoščiti, lahko kratkomalo krepneš. 
Jedan manje. Ni hude sile, a ne? Razen, če se pi
šeš Zidar ali Bučar - potem si edina trpeča duša 
na planetu in ti je oproščeno vse, od pamtiveka 
dalje in so ti na voljo vsi zdravniki. In odvetniki.

Tista uboga mama, ki pa že tako ali tako na 
tesno shaja s svojo nizko pokojnino, jo pa pol 
znosi še v lekarno, ker so ji za zdravje predpi
sali 16 tablet na dan; nujno. Ker so v kombinaciji 
ravno prav škodljivi in ravno prav pomagajo, da 
se bo vseeno vračala v čakalnico in za to pora
bila par ur dneva. To je neka novodobna prepro
daja, kjer je najbolj pokvarjen zdravnik - najboljši 
diler.

Insert za tiste, ki vse vzamejo dobesedno: 
niso vsi zdravniki pokvarjeni in niso vsi zdravniki 
dilerji. Samo moj mi včasih predpiše kakšen beli 
prah, ki ga grem iskat v privatno lekarno na Je
senice #sarkazemjekul.

Skratka - ukinjanje urgence je dobesedni nož 
v hrbet, In verjemite, daje kriza, če prideš z no
žem v hrbtu na zaprto urgenco; najbližja posto
janka pa je v Novem mestu.

Ampak, to je nujno. Ni prostora, ni denarja. 
Ministrstvo pravi, da tako ne gre. Je treba pa ka
kšno urgenco zapret, če se drugače ne da špa- 
rat in pokrast, kar se še da. Ker, saj veste, žrtve 
vedno so. Take one for the team. Ali pa dva, tri, 
pet, pol ulice ali pa celo vas. Naravna selekcija je 
vedno dober odgovor.

In v celem Glasilu občanov o ukinitvi urgence 
en članek. Bravo. Čez tri dni bomo na vsakem 
koncu mesta odprli nove podružnice pogrebne

službe.

Po drugi strani pa me nasmeji ena izmed za
dnjih strani, kjer se stranke našega metropolisa 
razpišejo o trenutnih situacijah oziroma ob
vestijo občane o svojem udejstvovanju. Škoda 
besed. Eni podpirajo turizem v zidanicah, drugi 
želijo pločnik, spet tretjim gre v nos, da se v po
litiko občine dejansko lahko vmešajo tudi občani 
- ker to je očitno višek absurda.

Seveda pa ne smemo pozabiti na DeSUS in 
NSi, ki še vedno nista prebolela novega Zakona 
o zakonski zvezi in družinskih razmerjih in me
nita, da je bilo zdrave kmečke pameti tudi to pot 
premalo in se s tem bistveno spremeni razu
mevanje slovenske družine oziroma zakonske 
zveze in razvrednoti njeno naravno in biloško 
usmerjenost v novo življenje. Pogled na druži
no /.../ je v popolnem nasprotju s pojmovanjem 
katoliške vere.

To, da je 2000 let nazaj živel imaginarni ose
bek, ki je vodo v vino spreminjal in se streznil po 
treh dneh v jami, je pa okej ttjesusapproves še 
enkrat. Če lahko to obrazložite otrokom, boste 
pa še situacijo, da se lahko zaljubita tudi moški 
in moški oziroma ženska in ženska. Malo manj 
komplikacij je in čudnih dejstev, se vam ne zdi?

Naravna in biološka usmerjenost... ne, saj vi 
niste diskriminatorm. Tako je v naravi in kseno
fobija je naravna. Črnci so naravno nagnjeni h 
kriminalu. Svet se naravno pregreva. Tradicio
nalna družina je edina naravna in ženska spada 
v kuhinjo zaradi svoje narave. Dokaza v naravi 
za vse to pa - ni. (povzeto po: Ntoko - Mladina: 
Pičke)

In, kot da to še ni vse, je v spodnjem desnem 
(seveda, na skrajno desni, kakopak) kotu tudi 
zapis $DSa, ki vabi na javno tribuno s predse
dnikom stranke Janezom Janšo. V KD Trebnje. 
Da bo predstavil novo knjigo, svoj Kampf in ovči
cam povedal kaj o aktualnih političnih zadevah. 
Ker on je naredil višjo čobansko šolo. On zna, šta 
da priča.

In na koncu še zapis, da bodo veseli, če s 
seboj pripeljete tudi svojo družino, prijatelje in ,

znance! Da boste lahko skupaj uživali v vonju 
sveže opranih možganov. Vonj po Janezovem 
objemu. Simfonija mehkobe.

V razpadajoči kulturni dom v Trebnjem pride 
Janez Janša. V drugo najslabšo občino v državi, 
katere del sem tudi sama, hote ali nehote. Janez 
Janša, ki že dvajset let serje po glavah vseh in se 
babice obnašajo kot celotna populacija Severne 
Koreje, ko vidijo Kirn Jon Una. On je celebrity. 
On je boljši od 007. On je kralj japanskih bubic. 
S knjigo. Katero bi kupila za v shrambo, ko mi 
zmanjka toaletnega papirja.

In ker verjamem v slaboumnost naše občine 
- ker se je to izkazalo že ničkolikokrat in ker go
jim in skrbno negujem posebne vrste prezir - se 
bo na ti. javni tribuni trlo ljudi. Pardon, doma
čih ovc. Skrbno krotkih. Eni iz prepričanja, eni z 
rožnim vencem, eni zaradi firbca. Ampak KD bo 
zaseden. Kot WC na koncertu VVernerja.

7.2.2015 je (sicer z leve strani političke farse) 
potekal dobrodelni dogodek za Vrtec Mavrica in 
licitacija slik v Galeriji likovnih samorastnikov. 
Za otroke gre. Za otroke se je šlo, ja. Za otroke 
in za njihove pravice do normalnega šolanja in 
letovanja v vrtcu. Da bodo nič krive male glavice 
vseeno lahko šle na izlet in na morje. Ker imajo 
pravico do tega in ker njihovi starši niso krivi, če 
se jim z minimalcem ne izide, da bi pokrili celo
ten strošek.

Dragi NSi, SDS in ostala podmukla konser
vativna sodrga naša občine - lahko zagovarjate 
stališča otrok. Ko boste dejansko imeli kaj opra
viti s tem. Ker verjamem, da bi vsak peder prej 
prestopil prag galerije, kot vi.

Se opravičujem, ker sem v tem delu bila ne
koliko ostra z besedami. Načeloma se mi upora
ba besede peder zdi skrajno žaljiva, ampak sem 
priučena, da seje treba (za specifične morebitne 
bralce) prilagoditi nivoju razumevanja. Podmu
kla konservativna sodrga pa je premil izraz, da 
razjasnimo obzorja in vnebohode in svode.

Uradno-neuradno: naj vas bo vse skupaj z 
eno mašno okoli vratu sram. Dajte mir s čašče
njem blede skice samooklicanega slovenskega 
SHITIerja in poskusite novo metodo zdravljenja 
z alternativno medicino, ki je tudi živalim prija
zna - isključi TV, uključi možak.

Ne jebu te pederi, nego kapitalizam. Pa čo- 
ban.

Lara Zupančič, Trebnje
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